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Skjern, 8. december 2011 

Referat af BRINKEN Grundejerforenings Generalforsamling 
den 17. november 2011 på Hotel Vestjyden, Skjern. 
 
 
Velkomst ved formand Aksel Østergaard. 
 
1. Valg af dirigent 
 
Knud Erik Hedegaard blev foreslået og valgt. Han takkede for valget og konstaterede at 
generalforsamlingen var lovlig og beslutningsdygtig, da den var indkaldt med 14 dages varsel 
og afholdt i november måned. 
 
2. Formandens beretning. 
 
I året som der er gået har der været følgende opgaver, der har krævet bestyrelsens 
opmærksomhed: 

• Hegnet langs Peter Madsens sti er klippet 
• Beskærings-/rydningsplan omkring Ringvejen 
• Græsslåning af boldbane, legeplads og græsbælter. 

Ellers har det været et roligt år. 
 
3. Regnskab. 
 
Regnskabet blev gennemgået og godkendt. Kontingentet er kommet ind. 
 
4. Forslag fra bestyrelsen. 
 

a) Udtynding fra Peter Madsens Sti langs Ringvejen til Skovbrinken: 
Udtyndingen kunne udbedres af Lauge Bonde til ca. kr. 10.000. Forslaget blev 
vedtaget. 

 
b) Effektuering af rydningsplan fra legepladsen til Ringvejen: 

Lauge Bonde kunne udbedre dette for ca. kr. 25.000. Alternativt ville en privat mand 
foretage rydningen og oprydningen mod at få træet som betaling. Det sidste blev 
vedtaget. 
 

c) Fortsat snerydning af stikstier (grundejers forpligtigelse): 
Det blev vedtaget at grundejer selv skal sørge for snerydning og strøgning af sand på 
stikstierne. 

 
d) Snerydning af stamveje og lommer: 

Lauge Bonde havde et par gange sidste vinter foretaget rydning af stamveje og 
lommer og der var tilslutning for at dette også skulle gøres i denne vinter, idet 
kommunen prioriterer disse veje meget langt nede. 
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 e) Budget og kontingent. 
Budgettet for 2012 indeholdt fortsættelse af aftale med Lauge Bonde om vedligehold 
af området med græsslåning af bælter ved stier, boldbane, legeplads, beskæring af 
hegn langs stier, rensning for ukrudt i nytilplantninger og snerydning af hovedstierne. 
(ikke stikstierne) og stamveje og lommer samt udtyndingen under punkt 4a. 
Kontingentet forblev uændret. 
Budgettet ville indeholde et klart overskud og blev vedtaget. 

 
5. Indkomne forslag. 
 
Der var modtaget et forslag fra Elmo Flaskager, hvori Elmo ønskede at der ikke blev brugt 
salt når der blev strøget, da det ødelægger vores buske. 
Allerede sidst på sidste vinter blev der ikke brugt salt og der ville heller ikke blive brugt salt i 
år. 
 
Bestyrelsen har modtaget et anonymt brev, som af den grund ikke kan behandles. 
 
6. Valg til bestyrelsen. 
 

Der var genvalg af tre bestyrelsesmedlemmer og nyvalg af to suppleanter. 
 
Bestyrelsen fremstår herefter således. 
 
Aksel Østergaard (formand) 
Holger Simmelkjær (næstformand) 
Marianne Damgaard (kasserer) 
Brix Qvistgaard 
Benny Jensen 
 
Suppleanter: Peter Madsen og Hans Johansen 
Revisor: Elmo Flaskager 
Revisorsuppleant: Knud Erik Hedegaard 

 
7. Eventuelt. 
 
Stephan Madsen oplyste, at Banedanmark har udbedret jernbaneoverkørslen, men at det kun 
var blevet værre. Den 8. december bliver det midterste stykke også udskiftet og så kan der 
ikke gøres mere før end i 2013 hvor hele banelegemet vil blive udskiftet. 
 
 
 
På bestyrelsens vegne 
Benny Jensen 
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Til sidst et par punkter fra bestyrelsen: 
 

Tal med dine naboer – løs jeres problemer selv 
 
Når I har en uoverensstemmelse med jeres nabo, så er det ikke bestyrelsens opgave at løse 
disse konflikter. 
 
Tal med din nabo og find en løsning på problemet 
 
 

Kørsel med ATV’er i de grønne områder 
 
Generelt er det bestyrelsens holdning at vores grønne områder skal kunne bruges af alle under 
hensyntagen til hinanden. Dette betyder, at der gerne må køres med ATV’er på stierne, men 
med en hastighed, der er afpasset, så ingen kommer til skade. 
 
Bag ved boldbanen ligger en bane, som meget gerne må bruges til kørsel med bl.a. ATV’er. 
 
 

Vendepladser 
 
Vendepladserne er som navnet hentyder en plads til at vende på. Har man gæster, er det i 
orden at der parkeres på vendepladsen. 
 
Men det er ikke i orden, at der henstilles trailere, biler, campingvogne, kassevogne, både mv. 
på vendepladsen. 
 
Som udgangspunkt skal den enkelte grundejer have sine køretøjer mv. opstillet på sin egen 
grund. 
 
 


